

	中文版	English Version
推廣日期 Promotion Period	09.08.2021 - 31.10.2021	
	只限星期日至四下午5時後 (公眾假期及前夕除外)	Applicable after 5pm, from Sundays to Thursdays (except for public holidays & eves)
專屬優惠 Exclusive Offer	惠顧任何單點菜單並出示推廣代碼 「ALFRESCOLANE」可免費獲指定Welcome Drink一杯*	Free Welcome Drink* upon a-la-carte dining with promo code "ALFRESCOLANE"
條款及細則 T&Cs	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 每人每次單點消費只限獲贈指定飲品一杯。</li> <li>2. 只限堂食。</li> <li>3. 只適用於指定之尖沙咀中心及帝國中心商戶。</li> <li>4. 需於落單前向職員表示使用此優惠。</li> <li>5. 不可兌換現金或其他優惠。</li> <li>6. 不能與其他推廣活動及優惠同時使用</li> <li>7. 如有任何爭議，尖沙咀中心及帝國中心及參與商戶保留最終決定權。</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Only one glass of welcome drink per eligible spending per head.</li> <li>2. Valid for dine-in only.</li> <li>3. The offer is applicable in participating restaurants at Tsim Sha Tsui Centre &amp; Empire Centre only.</li> <li>4. Please inform the frontline staff before placing order</li> <li>5. This offer is not exchangeable for cash and/or other offers.</li> <li>6. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.</li> <li>7. In case of disputes, Tsim Sha Tsui Centre &amp; Empire Centre and participating merchants reserve the right for</li> </ol>
參與商戶 Participating Merchants	<p style="text-align: center;">Boticario Bar &amp; Grill Brotzeit German Bier Bar &amp; Restaurant Namo Avant Thai PABLO Modern Mexican Cocina SP Flower &amp; Tea Room Spasso Italian Bar &amp; Restaurant Villa26 Woolloomooloo Steakhouse</p>	

**\*個別商戶之特別條款 Special T&Cs for participating merchants**

Tenant Name	中文版	English Version
Brotzeit German Bier Bar & Restaurant	需惠顧單點菜式滿\$500方可享此優惠，每檯只限獲贈指定飲品一杯。	Minimum spending of HK\$500 on a-la-carte menu is required. Only one glass of welcome drink per table.
PABLO Modern Mexican Cocina	需惠顧單點菜式滿\$500方可享此優惠	Minimum spending of HK\$500 on a-la-carte menu is required
SP Flower & Tea Room	只限星期一至四下午3時半至6時半。 最低消費：HK\$60/位	Applicable during 3:30 pm - 6:30 pm from Mondays to Thursdays. Minimum charge: HK\$60/pax.